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Protokół Nr 40/23 z II części  

posiedzenia Komisji Bezpieczeństwa, Sportu, Turystyki i Promocji 

 z dnia 6 grudnia 2023 r. 

Posiedzenie komisji odbyło się w sali sesyjnej Urzędu Miejskiego 

Trzcianki, w godzinach od 12:30 do 14:10 

W posiedzeniu udział wzięli: 

1. Członkowie komisji, zgodnie z załączoną listą obecności; 

2. Pani Iwona Moraczyńska-Lilleeng – Kierownik Referatu Promocji, 

Kultury i Sportu; 

3. Pani Michalina Jakubczyk – Podinspektor ds. Sportu i Turystyki. 

4. Pani Anna Stańczyk – Starszy Inspektor ds. organizacji 

pozarządowych i kąpielisk; 

5. Pan xxxxxxxx – UKS Copal; 

6. Pan Krzysztof W. Jaworski – Burmistrz Trzcianki. 

Ad 1) Otwarcie posiedzenia. 

II część posiedzenia otworzyła Przewodnicząca komisji pani Marta 

Matkowska witając członków komisji, przedstawicielki Referatu Promocji, 

Kultury i Sportu, pana Marka Kordka oraz pana Burmistrza. 

Przewodnicząca komisji Marta Matkowska odczytała porządek 

posiedzenia. Zaproponowała, aby po otwarciu posiedzenia dodać punkt 

dotyczący Ustalenia planu pracy komisji na I półrocze 2024 roku. 

Członkowie przyjęli propozycję przewodniczącej komisji. Posiedzenie 

komisji przebiegało według następującego porządku: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Ustalenie planu pracy Komisji na I półrocze 2024 roku. 

3. Regulamin przyznawania nagród sportowych – wypracowanie 

zmian. 

4. Wypracowanie opinii do projektu budżetu na rok 2024. 

5. Zapoznanie się ze sprawami wniesionymi do komisji. 
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6. Wnioski komisji i ich realizacja. 

7. Zamknięcie posiedzenia. 

Ad 2) Ustalenie planu pracy Komisji na I półrocze 2024 roku. 

Przewodnicząca komisji Marta Matkowska przedstawiła swoje 

propozycje: 

Styczeń: 

1. Place zabaw w gminie Trzcianka oraz obiekty rekreacyjne na 

Rodzinnych Ogrodach Działkowych. 

2. Opiniowanie projektów uchwał Rady Miejskiej Trzcianki. 

3. Sprawy wniesione do komisji. 

4. Wnioski komisji i ich realizacja. 

Luty: 

1. Informacja na temat organizacji wypoczynku zimowego dla dzieci 

w szkołach. 

2. Opiniowanie projektów uchwał Rady Miejskiej Trzcianki. 

3. Sprawy wniesione do komisji. 

4. Wnioski komisji i ich realizacja. 

Marzec: 

1. Monitoring miejski- mapa punktów objętych monitoringiem oraz 

analiza terenów, które należy objąć monitoringiem. 

2. Opiniowanie projektów uchwał Rady Miejskiej Trzcianki. 

3. Sprawy wniesione do komisji. 

4. Wnioski komisji i ich realizacja. 

Kwiecień: 

1. Podsumowanie pracy komisji w kadencji 2018-2024. 

2. Opiniowanie projektów uchwał Rady Miejskiej Trzcianki. 

3. Sprawy wniesione do komisji. 

4. Wnioski komisji i ich realizacja. 

 



3 
 

Maj: 

1. Prace nad sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2023 r. 

2. Opracowanie planu pracy komisji na II półrocze 2024 r. 

3. Opiniowanie projektów uchwał Rady Miejskiej Trzcianki. 

4. Sprawy wniesione do komisji. 

5. Wnioski komisji i ich realizacja. 

Czerwiec: 

1. Zapoznanie się z raportem o stanie gminy w 2023 roku. 

2. Prace nad sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2023 r. 

3. Opiniowanie projektów uchwał Rady Miejskiej Trzcianki. 

4. Sprawy wniesione do komisji. 

5. Wnioski komisji i ich realizacja. 

Przedstawiony plan pracy został zaakceptowany prze Komisję w 

głosowaniu: za – 4 (jednogłośnie). 

Ad 3) Regulamin przyznawania nagród sportowych – wypracowanie 

zmian. 

Przewodnicząca komisji Marta Matkowska odczytała wysokości 

nagród, które zawarte są w projekcie uchwały, jaki został przygotowany. 

Wydruk stanowi załącznik do protokołu. Wspomniała o środkach, o które 

wnioskowała, aby zabezpieczyć w budżecie, aby były jako dodatkowe 

nagrodzenie zawodników uzyskujących wybitne osiągnięcia sportowe. 

Jako komisja zwracaliśmy uwagę, aby w zapisach uchwały pojawił się 

wpis dotyczący nagród dla zawodników, którzy zajęli miejsca od I-III w 

Olimpiadach Specjalnych. Kolejno zawnioskowała, aby pojawił się wpis, 

że w dyscyplinach nieolimpijskich będą uhonorowani zawodnicy, którzy 

zajmą miejsca I-III i aby była to jedna kwota: 350,00 zł. 

Wniosek komisja przyjęła w głosowaniu: za – 5 (jednogłośnie). 

Przewodnicząca komisji Marta Matkowska powróciła do punktu 

dotyczącego trenerów, zaproponowała, aby kwota nagród dla trenerów 
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wynosiła 700,00 zł. 

Pan Krzysztof W. Jaworski optował za tym, aby jednak trenerzy te 

nagrody mieli niższe niż zawodnicy. Trenerzy co miesiąc otrzymują 

wynagrodzenie za to, co robią. 

Pan xxxxxxx poinformował, że klub, który reprezentuje UKS Copal 

Trzcianka, w historii powiatu czarnkowsko-trzcianeckiego odnosi 

największe sukcesy. Wywnioskował, że członkowie komisji z przyczyn 

finansowych idą w kierunku odwrotnym niż cała Polska. Ministerstwo 

Sportu ogranicza ilość dyscyplin sportowych punktowanych w Systemie 

Sportu Młodzieżowego i tak na przykład jeszcze kilka lat temu warcaby 

stupolowe były punktowane w Systemie Sportu Młodzieżowego do 

Juniora młodszego, w tej chwili w tabelach nie ma. Jeśli chodzi w ogóle o 

sporty, to nasz powiat jest jednym z najgorszych powiatów pod tym 

względem. Gdyby nie UKS Copal to naprawdę było źle. W tym roku klub 

zdobył rekordową ilość punktów, bo aż 54.5 w Systemie Sportu 

Młodzieżowego i z tego tytułu klub otrzyma z Ministerstwa Sportu i 

Urzędu Marszałkowskiego dofinansowanie w wysokości 11.000,00 zł za 

osiągnięcia sportowe. Za konkretne wyniki sportowe otrzymuje się 

konkretne pieniądze. Wspomniał o stypendiach jakie sportowcy z klubu 

otrzymują z rąk Marszałka Województwa Wielkopolskiego. Powoli 

wracamy do czasów, gdzie kiedyś burmistrz przyznawał stypendia. Jeśli 

nasi sportowcy wykonują tygodniowo od 5 do 10 ciężkich treningów to 

też trzeba wyważyć wysokość tych nagród. Należy odróżnić zabawę od 

prawdziwego sportu. Kajakarze wywalczyli w tym roku 33 punkty w 

Systemie Sportu Młodzieżowego, ciężarowcy 19,5 punktu i 2,5 punktu 

zawodniczka, która osiągnęła Mistrzostwo Świata Młodziczek. W 

kajakarstwie mistrzostw młodziczek nie ma. Wymienił osiągnięcia jednej 

z najlepszych zawodniczek w kajakarstwie, która trenuje w klubie UKS 

Copal.  
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Przewodnicząca komisji Marta Matkowska dodała, że dlatego komisja 

chciała ustanowić dodatkowy fundusz 5.000,00 zł, aby z tego funduszu 

zawodników, którzy szczególnie wyróżniających się docenić, poprzez 

zakup sprzętu, coś co przydałoby się do treningów. 

Radny Tomasz Tomczak stwierdził, że czym innym jest system 

stypendialny, który daje utrzymanie sportowcom, a czym innym jest 

nagroda Burmistrza. Wiadomo, że każdemu zależy na tym, aby te 

nagrody otrzymać, ale według niego jest to forma uznania tego, że dana 

osoba w jakieś dyscyplinie sportu osiąga wyniki. Nie da się porównać 

wysiłku na przykład kajakarza z wysiłkiem szachisty. Są specyfiki sportu i 

podejmując decyzję trenowania sportu siłowego zdaje sobie sprawę z 

wysiłku fizycznego, jaki musi włożyć w treningi czy zawody.  

Przewodnicząca komisji Marta Matkowska dodała, że zamysłem 

komisji było to, aby osoby zmobilizować i zachęcić do sportu. 

Pan Krzysztof W. Jaworski uważał, że patrząc na ilość medali 

zdobytych przez kajakarzy należy oddzielić sporty olimpijskie i sporty 

nieolimpijskie, punktowane w systemie sportów. W projekcie uchwały jest 

propozycja, aby jednak te sporty olimpijskie potraktować inaczej. 

Wiadomo, że każdy w tym temacie będzie miał odrębne zdanie. Jeśli 

chcemy uhonorować szersze gremium, to należy w miarodajny sposób 

określić w jakiej kategorii sukces został osiągnięty. W nawiązaniu do 

tego, co mówiła pani przewodnicząca proponował, aby nagroda dla 

trenera nie była wyższa od nagrody dla zawodnika. Dla trenera 

proponował nagrodę 600 zł i analogicznie 50% nagrody dla trenera 

dyscyplin nieolimpijskich. Dla zawodników, którzy zajęli miejsca I-III we 

współzawodnictwie sportowym na poziomie Mistrzostw Polski, Finału 

Pucharu Polski zaproponować podwyżkę z 500 zł na 600 zł. Głównie 

inwestujemy w młodzież i to ją chcemy zachęcić do uprawiania sportów. 

Natomiast dla zawodników, którzy wezmą udział we współzawodnictwie 
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sportowym na poziomie Mistrzostw Europy, Finału Pucharu Europy 

podnieść nagrodę z 700 zł na 800 zł.  

Członkowie komisji dyskutowali z burmistrzem i panem Kordkiem o tym 

jakie osiągniecia mają inni w Systemie Sportów Młodzieżowych. 

Przewodnicząca komisji Marta Matkowska dodała, że zadaniem 

komisji powołanej przez Burmistrza będzie rozpatrywanie wniosków 

złożonych o przyznanie nagrody za osiągnięcia sportowe. 

Pani Iwona Moraczyńska – Lilleeng zapytała także o zmianę, jeśli 

chodzi o termin składania wniosków, należałoby ten termin wydłużyć do 

końca lutego każdego roku. 

Przewodnicząca komisji Marta Matkowska poddała pod głosowanie 

propozycję, aby termin składania wniosków o nagrody wydłużyć do 

końca lutego każdego roku. 

Za zmianą było 5 członków komisji (jednogłośnie). 

Przewodnicząca komisji Marta Matkowska poddała pod głosowanie 

wniosek, aby dla trenerów nagroda wynosiła 600 zł? 

Komisja Bezpieczeństwa, Sportu, Turystyki i Promocji przyjęła wniosek w 

głosowaniu: za 4, przeciw – 1, wstrzymujących się – 0.  

Analogicznie w § 4 ust. 2. pkt 1 i 2 nagroda dla trenerów dyscyplin 

olimpijskich wynosić będzie 300 zł. W § 3 ust. 1 pkt 3 – nagroda z 700 zł 

na 800 zł, pkt 4 nagroda z 400 zł na 500 zł.  

Przewodnicząca komisji Marta Matkowska poddała pod głosowanie 

cały projekt uchwały ze zmianami. 

Komisja Bezpieczeństwa, Sportu, Turystyki i Promocji przyjęła wniosek w 

głosowaniu: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Ad 6) Wnioski komisji i ich realizacja. 

Przewodnicząca komisji Marta Matkowska odczytała odpowiedzi na 

wnioski radnych z posiedzeń: 29.08, 13.09, 25.10 i 22.11. - wydruki 

stanowią kolejno załączniki do protokołu.  Kolejno ponowiła swój wniosek  
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o ustanowienie strefy zamieszkania w rejonie ulic od skrzyżowania ulicy 

Parkowej z ulicą Piotra Skargi w kierunku hotelu Ajaks i jeziora.” 

Komisja Bezpieczeństwa, Sportu, Turystyki i Promocji przyjęła wniosek w 

głosowaniu: za 5 (jednogłośnie). 

Więcej wniosków nie było. 

Ad 4) Wypracowanie opinii do projektu budżetu na rok 2024. 

Przewodnicząca komisji Marta Matkowska zapytała członków komisji 

o ich wnioski, ewentualne uwagi do projektu budżetu na 2024 rok. Z 

powodu braku osób chętnych do zabrania głosu, pierwsza złożyła swoje 

uwagi: 

-Przewodnicząca komisji Marta Matkowska zawnioskowała, aby 

zmniejszyć wydatki bieżące z Działu Administracja publiczna (750) 

Rozdział „Promocja jednostek samorządu terytorialnego” (75075) – 

publikacje reklamowo-promocyjne o 5.000,00 zł i przeznaczyć je na 

„Promocję gminy poprzez sport” (nagrody dla sportowców). 

-Przewodnicząca komisji Marta Matkowska zawnioskowała o 

wykonanie projektu i koncepcji ścieżki rowerowej do Niekurska – zapis w 

dziale Transport i łączność (600) w Rozdziale „Drogi publiczne gminne” 

w wydatkach bieżących. 

Przewodnicząca komisji Marta Matkowska zawnioskowała o wpisanie 

koncepcji budowy i projekt sali gimnastycznej przy Szkole Podstawowej 

Nr 1 w miejsce budowy bieżni dla Szkoły Podstawowej Nr 1.  

Przewodnicząca Komisji Marta Matkowska zawnioskowała o 

dodatkowe 5.000,00 zł na czipowanie i sterylizację psów i kotów, 

usypianie ślepych miotów. 

Przewodnicząca komisji Marta Matkowska zawnioskowała, aby w 

Dziale „Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego” (921) z rozdziału 

„Centra kultury i sztuki’ (92113) z dotacji podmiotowej z budżetu gminy 

Trzcianka dla BPiCK zmniejszyć wydatki bieżące o kwotę 30.000,00 zł i 
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przeznaczyć tę kwotę dla Szkoły Podstawowej Nr 2 - remont toalety na I 

piętrze budynku.   

Przewodnicząca komisji Marta Matkowska zawnioskowała, aby w 

Dziale „Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego” (921) w rozdziale 

„Centra kultury i sztuki’ (92113) zapis brzmiał: „dotacja celowa z budżetu 

gminy Trzcianka dla Biblioteki Publicznej i Centrum Kultury w Trzciance 

na organizację wydarzeń: Nocy Świętojańskiej i Dożynek w kwocie 

150.000,00 zł”. 

Przewodnicząca komisji Marta Matkowska zawnioskowała, aby w 

Dziale „Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego” (921) z rozdziału 

„Centra kultury i sztuki’ (92113) z dotacji podmiotowej z budżetu gminy 

Trzcianka dla BPiCK, zmniejszyć wydatki bieżące o kwotę 8.000,00 zł z 

przeznaczeniem na modernizację placów zabaw. 

Komisja Bezpieczeństwa, Sportu, Turystyki i Promocji zaopiniowała 

negatywnie projekt uchwały w sprawie uchwały budżetowej na 2024 w 

głosowaniu: Za – 0, przeciw – 1, wstrzymujących się – 4. 

Ad 5) Zapoznanie się ze sprawami wniesionymi do komisji. 

Brak spraw wniesionych do Komisji. 

Ad 7) Zamknięcie posiedzenia. 

W związku z wyczerpaniem porządku posiedzenia, Przewodnicząca 

komisji zamknęła posiedzenie Komisji. 

 

Przewodnicząca Komisji Marta Matkowska 

 

Protokolant Ewelina Ćwiek 

 

 

 

 


